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Per 1 juli ligt heel Amsterdam aan de voeten van 
kandidaat-notaris/partner Marloes Kempes en 

notaris/partner Frans ten Veen van  
KB notarissen: met hun collega’s verhuizen ze 

komende zomer naar de bovenste verdieping van 
het duurzame kantoorgebouw Rembrandt Park 

One, dat hen niet alleen een fraai uitzicht over de 
stad biedt maar ook in staat stelt om de missie 

van het ervaren notariskantoor te verwezenlijken: 
overzicht bieden in de complexe wereld van het 

familierecht, het ondernemingsrecht 
én het vastgoed.
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Hoe complex 
een situatie of 
vraag ook is, 

kB notarissen 
Biedt overzicHt
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Inclusief de verhuizing wordt het voor Kempes 
helemaal een jaar om nooit te vergeten: zij werd 
begin dit jaar partner van KB notarissen en is in 
afwachting van haar benoeming als notaris. ‘De 
vierde binnen het kantoor, dat voorheen bekend 
stond als Klein Binnenkade’, vertelt Ten Veen, 
die zelf sinds 2004 actief is in het Amsterdamse 
notariaat. In 2020 volgde hij bij KB notarissen Lieke 
Prinsze op als notaris. ‘Ik werd toen ook partner, 
met vastgoed als specialisme. Net als familierecht en 
ondernemingsrecht is ook dat rechtsgebied binnen 
het kantoor de laatste jaren zo snel gegroeid, dat ik 
me erg gelukkig prijs met de komst van Marloes als 
notaris, als partner én als tweede vastgoedspecialist. 
Mooi meegenomen is dat we elkaar al 25 jaar goed 
kennen, omdat we tegelijkertijd rechten hebben 
gestudeerd in Groningen. Samen vormen we het 
hart van het vastgoedteam van KB notarissen, dat op 
1 juli naar een nieuw kantoor verhuist: Rembrandt 
Park One, direct aan de A10 en OV-knooppunt 
Amsterdam Lelylaan, binnen de ring en aan de 
rand van het Rembrandtpark, het grootste park van 
Amsterdam.’

KB notarissen heeft ruim twintig jaar op de 
Zuidas gezeten. Waarom wilden jullie daar 
weg?
Ten Veen: ‘Op zich zaten we prima op de Zuidas, 

maar de eigenaar wilde het gebouw herontwikkelen 
en dus moesten we op zoek naar een nieuwe locatie. 
Bovendien was die omgeving wel heel duur en 
corporate geworden. Beleggers en ontwikkelaars zijn 
belangrijke cliënten van ons, maar dat geldt ook voor 
de gemeente Amsterdam, woningbouwverenigingen, 
zorginstellingen én particulieren die een huis kopen 
en een hypotheek nodig hebben. Zij moeten ook zo 
bij ons binnen kunnen lopen.’

Kempes: ‘Qua huisvesting past Rembrandt Park 
One bij wat KB notarissen wil zijn: een persoonlijk 
en benaderbaar notariskantoor, dat goed bereikbaar 
is met de auto, het OV, de fiets en te voet. En dat 
in een groene omgeving met een echt stadsgevoel. 
Mede dankzij een openbaar restaurant met een groot 
terras aan het water, wordt Rembrandt Park One 
geen gesloten bastion maar ook een place-to-be voor 
omwonenden en bezoekers van het park.’

Ten Veen: ‘We verhuizen van de Zuidas naar de 
Westas, zeg ik wel eens gekscherend, want er ontstaat 
echt heel veel dynamiek in dat deel van Amsterdam. 
We vinden het heerlijk om daar deel van uit te 
maken.’

Kempes: ‘We waren ook heel gericht op zoek 
naar een duurzaam kantoor, want dat past ook bij 
ons. Dat Rembrandt Park One BREEAM Excellent-
gecertificeerd is, zegt alles over de duurzaamheid van 
het gebouw.’

Persoonlijk, benaderbaar, duurzaam… 
Welke eigenschappen zijn nog meer 
kenmerkend voor KB notarissen?
Ten Veen: ‘Veel notariskantoren zijn sterk 

in familierecht, ondernemingsrecht of vastgoed. 
Bij ons zijn het drie even sterke pijlers, die veel 
synergiemogelijkheden bieden.’

Kempes: ‘We hebben alles in huis, maar wel op 
een heel gespecialiseerd niveau. Mijn expertise ligt 
op vastgoedgebied, maar ik schat dat minstens de 
helft van de vastgoeddossiers waar ik momenteel 
mee bezig ben ook een familierecht- en/of 
ondernemingsrecht-component heeft. Het voordeel 
van KB notarissen is dat ik zo kan binnenlopen bij 
mijn collega’s van het team familierecht of het team 
ondernemingsrecht.’

Ten Veen: ‘We sparren veel, leren veel van elkaar 
en doen nooit tevergeefs een beroep op elkaar.’

Kempes: ‘In combinatie met onze expertise, 
leiden die korte lijnen altijd tot het beste advies en 
eindproduct, hoe complex de situatie of vraag van 
een cliënt ook is.’

Advies? Ook in de vastgoedwereld zijn 
notarissen er toch vooral om transacties 
te formaliseren? Om er voor te zorgen dat 
koopovereenkomsten en zaken als splitsing 
in appartementsrechten, erfpacht, opstal en 
erfdienstbaarheden van een goed wettelijk 
fundament worden voorzien, zodat er later 
geen gedonder over kan komen?
Kempes: ‘Klopt, dat is zeker een belangrijke 

taak van notarissen. Bijzonder in Amsterdam is 
dat je, anders dan in de rest van het land, bij een 
vastgoedtransactie niet alleen voor de akte van 

‘ veel notariskantoren zijn sterk in familierecHt, 
ondernemingsrecHt of vastgoed. Bij ons 
zijn Het drie even sterke pijlers, die veel 
synergiemogelijkHeden Bieden’

‘ Qua Huisvesting past remBrandt 
park one Bij wat kB notarissen wil 
zijn: een persoonlijk en BenaderBaar 
notariskantoor, dat goed BereikBaar is’
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levering maar ook voor de koopovereenkomst 
naar de notaris moet. Voortvloeiende uit de Wet 
ter voorkoming van witwassen en financieren van 
terrorisme (Wwft) is ook onze poortwachtersfunctie 
heel belangrijk: wij fungeren als een soort vangnet. 
Maar we doen zoveel meer.’

Ten Veen: ‘Ook op vastgoedgebied valt onze 
adviesfunctie niet te onderschatten. Juist daardoor 
hebben we met veel ontwikkelaars en beleggers een 
heel lange, duurzame relatie: ze weten dat wij geen 
akten-fabriek zijn, maar als geen ander tussen de 
regels doorlezen en liefst al in een vroeg stadium met 
ze meedenken en daardoor voorkomen dat ze later 
voor onaangename verrassingen komen te staan.’

Kunnen jullie daar voorbeelden van geven?
Kempes: ‘Straks, als jij weg bent, ga ik in 

opdracht van de gemeente verder met het 
samenvoegen van twee erfpachtrechten. Alleen: een 
van de erfpachtrechten is van een stel, het andere 
van een van hen, waardoor samenvoeging niet 

opstal een deel van de benodigde zonnepanelen 
op een ander gebouw te realiseren. Sowieso levert 
de energietransitie ons veel werk op. Neem de 
initiatieven van eigenaren, aannemers en VvE’s voor 
een WKO-installatie of zonnepanelen op het dak van 
een gebouw met meerdere woningen en gesplitste 
appartementsrechten. Dat zijn prachtige innovatieve 
ontwikkelingen, maar ze moeten wel geformaliseerd 
worden. Hoe zijn de eigendomsverhoudingen? Wie 
draait er op voor het onderhoud en de reparaties? 
Hoe wordt de opgewekte stroom verdeeld tussen de 
appartementen? Wat als een van de installaties schade 
veroorzaakt? Om misverstanden en ellende in de 
toekomst te voorkomen, moeten dat soort aspecten 
goed worden geregeld. En goed regelen betekent: 
zwart op wit zetten en notarieel bekrachtigen.’

Ten Veen: ‘De akte van levering is een 
formaliteit, het sluitstuk van een traject waarin onze 
meerwaarde als adviseur steeds meer tot zijn recht 
komt. Afgelopen weekend nog. Een vaste klant, een 
belegger, had een pand aangekocht en deed me op 
zaterdag de bijbehorende papieren toekomen. Met 

FRAns ten Veen

Fijnste rondje 
hardlopen:
Vondelpark, of 
(wat rustiger) het 
Rembrandt park
Beste boek:
the line of beauty, 
Alan Hollinghurst 

MARlOes KeMPes

Fijnste rondje 
hardlopen:
De Amsterdamse bos 
route (5 of 10 KM)
Wat maakt jou 
nieuwsgierig:
Alles wat nét een 
beetje anders of 
nieuw is
Wat wilde je vroeger 
worden:
Juf
Wat was jouw eerste 
keer in Amsterdam:
14 jaar en op tienertoer 
met een vriendin
Hoe kom je tot 

jezelf na een drukke 
werkweek:
een potje hockey
lekkerste koffie:
Het tweede kopje in de 
ochtend
Hoe krijg je zaken in 
beweging:
een combinatie 
van overzicht en 
enthousiasme
Favoriete uitwaaiplek:
De wadden!
Wat is jouw levensles:
Uitéindelijk komt het 
goed
Waar spreek je af met 
vrienden:
Horeca, ik hou van de 

de koopovereenkomst was niets mis, maar uit de 
splitsingsakte bleek dat het pand zonder vergunning 
was gesplitst in meerdere appartementen. Dat kan 
in de toekomst problemen opleveren, want het pand 
was van vóór 1940 en dus heb je voor splitsen een 
vergunning nodig. Ik heb meteen contact met hem 
opgenomen, want als je er in de toekomst iets mee 
wilt…’

Kempes: ‘Dat is onze meerwaarde: we zien de 
vraag achter de vraag. We beperken ons niet sec tot 
de beantwoording van de vraag waarmee een klant 
bij ons aanklopt, maar kijken altijd of er nog achter- 
of onderliggende vragen zijn waar hij of zij niet aan 
denkt. Maar wij wel. Dat is ons werk. Dáár ligt onze 
meerwaarde.’

Met heel Nederland als werkgebied?
Ten Veen: ‘Ja, maar met het zwaartepunt in 

Amsterdam. Dit is onze stad, hier voelen we ons als 
een vis in het water, dankzij een groot netwerk waar 
ook de gemeente deel van uitmaakt.’

Kempes: ‘Dankzij onze korte lijnen met de 
gemeente zijn we goed op de hoogte van alle 
gemeentelijke regels op vastgoedgebied. Denk aan 
alle beleid rondom de overstap naar eeuwigdurende 
erfpacht en aan de opkoopbescherming die sinds 1 
april 2022 van kracht is in Amsterdam, om buy-to-
let terug te dringen.’

Ten Veen: ‘Zelf heb ik een belegger die een 
aankoop wilde doen onlangs nog gewezen op 
een aangekondigde bestemmingswijziging waar ik 
over had gelezen, Dat voorkomt een vervelende 
doorkruising van de beoogde plannen. Hoeft niet, 
doen we wel.’

zonder meer mogelijk is en in dit geval consequenties 
zal hebben op het gebied van familierecht.

Ten Veen: ‘Ik ben onder andere bezig met een 
vastgoedbelegger die vastgoed wil overdragen aan 
familieleden, maar wel inclusief een voorkeursrecht: 
als degene die het vastgoed krijgt het later wil 
verkopen, moet hij of zij het eerst aanbieden aan de 
andere familieleden.’

Kempes: ‘Er komt vaak zoveel kijken bij wat wij 
doen. Als notaris was ik bijvoorbeeld ook betrokken 
bij het veilig stellen van een BREEAM-certificering 
voor een kantoorpand, door via een recht van 

reuring in de stad
Uitkijken naar:
De verhuizing van ons 
kantoor naar zoveel 
meer licht!
Waar kom jij ‘s 
ochtends je bed voor 
uit:
Mijn twee vrolijke 
kinderen, stipt om 7 
uur wakker

(engels) en Grand 
Hotel europa, Ilja 
leonard Pfeijffer (nl)
Wat wilde je vroeger 
worden:
(binnenhuis) Architect
Wat was jouw eerste 
keer in Adam:
logeerpartijtje bij m’n 
oma in Oud-Zuid en 

dan met tram 5 naar 
de Bijenkorf om daar 
een taartje te eten
Hoe kom je tot 
jezelf na een drukke 
werkweek:
sporten (hockey, 
hardlopen) of soms 
even simpel netflixen 
(White lotus 

bijvoorbeeld)
lekkerste koffie:
liever thee!
Waar spreek je af met 
vrienden:
In een restaurant 
(of bij ons thuis), 
lekker tafelen met 
lekkere wijn en goede 
gesprekken

Waar kom jij ‘s 
ochtends je bed voor 
uit:
Ik ben geen 
ochtendmens, 
maar voor verse 
croissantjes wil ik best 
mijn bed uitkomen

‘ dankzij onze adviesfunctie 
HeBBen we met veel 
ontwikkelaars en 
Beleggers een Heel lange, 
duurzame relatie’


